

《单词百科:LRB是什么意思?LRB怎么发音?LRB的解释和用法》

英语单词LRB是什么意思?LRB怎么读?LRB怎么发音?简答网为您整理了LRB的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



LRB的意思

1、abbr.Long-Range Bomber 远程轰炸机;

LRB的双语例句

1、Ligand-receptor binding (LRB) is the initial step of signal transduction in cells.

配体 - 受体结合 (ligand-receptorbinding,LRB) 是细胞信号转导的初始步骤.

2、The Lead-Rubber-Bearing (LRB) is a type of isolation device in its entirety.

铅销橡胶支座是整体型减隔震装置的一种.

3、Studies on seismic reduction of multistory building using LRB to add stores

铅芯橡胶支座应用于多层框架结构加层改造的减震研究

4、The results show that the new hysteretic model could describe the flat-loop effect of LRB, and the analysis results considered the flat-loop effect are more ideal, the new model is suitable for a higher precise numerical analysis for isolated structures.

试验结果表明：作者提出的扁环效应能很好地描述铅芯橡胶支座加载时程的应变滞回特性，扁环效应恢复力模型合理、精确，适合于精确的非线性时程分析。

5、An experimental study on shaking table of isolated structure model with LRB (1)

LRB隔震结构模型振动台试验研究 (1)

6、Standardization of lead rubber bearing (LRB) for highway bridge

公路桥梁铅销橡胶支座的标准化

以上是简答网为您整理的LRB怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于LRB的用法、LRB的

释义、LRB的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/LRB>